

SZX / CAN USA

[illegible][illegible]

HMD



By offering a complete portfolio of ocean services that includes FCL, LCL, Out of Gauge and Roll on Roll off HMD becomes your obvious choice for sea freight. We serve all major markets and ship most types of including Fast Moving Consumer Goods, Toys & Giftware, Textiles, Automotive and Construction Equipment, Personal & Household effects, Electrical and Audio/Visual Equipment, Project Cargo and much more.

From collected overseas to arrival final destination, from start to finish, door to door we are in control of every aspect of the movement with systems that continually track and trace your shipment during transit.



FREE SERVICE



1) FREE STORAGE

Need to store your goods at our China/overseas warehouse until you're ready to ship? Waiting for more packages to arrive before consolidating & shipping together internationally? Enjoy free short term storage.



2) FREE CONSOLIDATION

Buying from multiple suppliers/sellers and need us to consolidate all your packages into a single international shipment? We'll give you warehouse address close to your suppliers for them to send your goods to we'll consolidate them for you at no charge before shipping internationally.



3) FREE FBA REQUIREMENT CHECK

We help hundreds of Amazon FBA customers meet their shipping and fulfillment goals direct from China to Amazon FBA warehouses in the UK, EU, CA, and USA. We check and review your cargo before we ship out to ensure a smooth entry into FBA warehouses that is in full compliance with FBA prep requirements.



Sea Container

LCL

Less container load (LCL)

With our less than container load (LCL) services, we offer guaranteed capacity, regular and frequent departures and a vast choice of destinations – whether on intercontinental or short sea routes.

FCL

Full container load (FCL)

Full container load (FCL) is offered on a door-to-door or port-to-port basis and everything in between all over the world. We position containers at your facility to fit your schedule and offer flexible schedules to and from locations worldwide to meet even the most demanding shipping requirements. Whatever the destination, we will deliver your cargo on time and within budget – across borders, across continents and across the globe.

	L(Meter)	W(Meter)	H(Meter)	Volume(CBM)	Weight(TON)
20GP	5.89	2.35	2.38	25-28	17.5
40GP	12.03	2.35	2.38	55-58	26
40HQ	12.03	2.35	2.69	65-68	26
45HQ	13.55	2.35	2.69	75-78	24.5



1. 公司简介

宏铭达物流成立于2010年，是一家专业从事国际海运、空运、陆运、仓储、配送、报关、报检、保险、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

公司总部位于深圳，在全国各大港口、机场、铁路站、公路枢纽均设有分公司、办事处、仓库、车队、船务代理、报关行、报检行、保险代理、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

2. 公司优势

HMD 拥有强大的国际海运、空运、陆运、仓储、配送、报关、报检、保险、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

公司拥有强大的国际海运、空运、陆运、仓储、配送、报关、报检、保险、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

3. WCA、Wiffa、NVOCC 的区别

NVOCC 是指在国际海上货物运输中，以承运人身份接受托运人的货载，签发自己的提单，并对货物的安全、完整、及时运抵目的地负责的企业。

HMD 作为 NVOCC，为客户提供国际海运、空运、陆运、仓储、配送、报关、报检、保险、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

WCA - 世界航运协会，Wiffa - 世界货运代理协会，NVOCC - 无船承运人。

4. 服务内容

宏铭达物流提供国际海运、空运、陆运、仓储、配送、报关、报检、保险、融资、退税、信保、保理、供应链金融等全方位物流服务的综合性物流集团。

□□□□□□□□ □□□□□□□□

□□□□□□□□□□□□□□□□

5□□□□□□□□□□□□

□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□

□□□□□1~2□□□□

6□□□□□□□□□□□□

□□□□□30□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□

□□□□□□□□□□□□

Serive Routes

These area is our advantage routes,
we're able to provide more competitve cost for you.



	Sunny Worldwide Logistics (SZ) Limited Shipping Time					
Shipping& Main Service	America	Europe	Japan	Southeast Asia	Australia	Other Country
Amazon FBA	DDP 5-6days	DDP 6-7days	DDP 4-5days	DDP 3-4days	2-3 days	NO Service
Express	2-3 days	2-3 days	2-3 days	2-3 days	2-3 days	4-5 days
Sea Freight	DDP 18-22days	DDP 20-25days	DDP 5-7days	DDP 5-7days	Port TO Port	
Air Freight	Airline :EK AA PO CA HU NH EY TK OZ CZ CX BY, etc. Airport to airport plus delivery					

Shipping Procedure



1) Offer Shipping Schedule



2) Pick-Up Cargo from 1 or Mutli Factory



3) Delivery to Warehouse



4) Loading on Boat



5) Export Customs Clearance



6) Loading to Container



7) Shipping to Destination



8) Import Customs Clearance



9) Delivery to Door

Other Added-Value Service



1) Customs Brokerage

Offering full set of expertized solutions for export customs declaration and import customs clearance

2) Commodity Inspection

Instead of you to inspection Chinese factory's cargo and explained you the details of goods, and check the supplier reputation for you.



3) Documentation Service

Fumigation/Disinfection Certificate C/O (Certificate of Original) FORM A, FORM E, FORM F Commodity Inspection Embassy/Consulate Endorsement.

4) Warehouse Service

Great warehouse service near to Yantian port, Shenzhen-More than 15,000 square meters storage space



5) Repacking Service

Kitting, Labeling, Repacking, Palletizing

6) Shipping Insurance

Buy shipping insurance in loading port which may reimburse senders whose parcels are lost, stolen, and damaged in transit.



7) Quality Checking Service

Help you check your cargo quality carefully before export.

8) Consultation Service

Any international logistics question welcome to contact us.



